
Fotbollssektions-möte 2021-05-19  

• NÄRVARANDE: Robin Glöggler, Mattias Hansson, Helena Nielsen, Lovain Måhlen, Björn  

Steijner, Johan Thysell. Via Teams: Göran Wall 

   

  

• VAL AV SEKRETERARE MöTE 

Johan Thysell 

  

• PRESENTATION:  

Ordförande berättade för mötet att alla ledare är välkomna på mötena och varje lag ska vara representerade 

på alla möten (1 röst/lag)  

Kan inte den som är invald i sektionen gå på mötet måste den skaffa en ersättare.  

  

  

• GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTKOLL  

Ordförande gick igenom föregående protokoll. Han berättade om den lyckade städdagen men 54st 

deltagande städare och kollade upp så att varje lag hade valt en webbansvarig mm.  

  

• F07  

F07 tränar på som vanligt och går och väntar på besked när serien drar igång. Vad det gäller tränings 

lägger så är det fortfarande aktuellt med en utflykt till Spanien.   

  

• P07  

P07 Har börjat träna men har varit väldigt få pojkar på träningarna (ca 6st). Har varit i kontakt med 

grannklubbarna men inte fått något napp om sammanslagning.   

  

• FP12  

FP12 Har börjat träna och varit ca 12st på träningarna och väntar på svar om seriestart.  

  

• FOTBOLLSLEK 13/14/15/16/17  

Johan Thysell och Emmeli Ahlin har dragit igång träningarna med en massa nya fotbolls spelande barn 

ca 40st. Johan har två barn födda 13 som han har pratat med om att gå upp och träna och spela med 

FP12 för att spela matcher. Vad det gäller övriga barn så vekar dom tycka att det är roligt att spela 

fotboll och leka två dagar i veckan. Vad det gäller material så önskas mindre västar i fyra färger som 

Robin tog på sig att fixa samt att kolla upp möjligheten att låna en 3 mot 3 plan om det blir några 

matcher för barnen födda 14.   

  

• DAM  

Damlaget har börjat att träna men har bara tränat en dag i veckan. Har nu fått in en ny tränare Tomas 

Karlsson som ska hålla i lagets träningar.  

  

• HERR  

Herrlaget tränar på och väntar på besked om när serien startar som det ser ut nu den 6 juni. Rusten är 

klar och nya jackor är beställda.    

  

• MATERIAL  

Fotbollslek 13/14/15/16/17 vill ha mindre västar som Robin ska kolla men intersport om.  



  

• UTBILDNINGAR  

Martijn går för tillfället en utbildning via Gästriklands fotbollsförbund och blir klar i 

Juni. Domaransvarig Therese Bergström har fått info om digital domar utbildning men 

bara för tidigare utbildade domare.  

  

• SPORTVALLEN/ SPORTHALLEN  

Det som händer på planerna är att 11 manna kommer att pickas och båda planerna kommer att få lite 

gödning på sig. Bevattningen kommer att ske på måndagar och onsdagar och det tar dam och herrlaget 

hand om något mer som är viktigt är att dra av målburar från planer efter avslutad träning så att 

klippning utav planer går smidigt. 

  

• FRÅGOR OCH FUNDERINGAR TILL/FRÅN STYRELSEN  

Landslagets fotbollsskola tackar vi nej till, klippning utav övriga gräs ytor tycker vi i fotbolls sektion 

att man kan ge några ungdomar en symbolisk summa för att klippa en gång i veckan.      

  

• ÖVRIGT  

• Kritning utav 7- manna och underhåll av 5- manna kommer Björn och Helena att se över.  

• Vi tackar nej till landslagets fotbollsskola 2021.  

  

• NÄSTA MÖTE  

Mötet fastslår att nästa sektionsmöte blir den 30 Juni. Kallelse mejlas ut.  

  


